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 О Janssen, фармацевтических компаниях Johnson & Johnson 

В Janssen мы создаем будущее, где заболевания останутся в прошлом. Мы — 

фармацевтические компании Johnson & Johnson, и мы не жалеем сил, чтобы это 
будущее стало реальностью для пациентов по всему миру. Мы побеждаем 

заболевания передовыми открытиями науки. Изобретаем, как помочь тем, кто 

нуждается в помощи. Исцеляем безнадежность человеческим теплом. 

Мы работаем в тех областях медицины, где можем принести больше всего пользы: 
сердечно-сосудистые заболевания, иммуноопосредованные заболевания и 

нарушения обмена веществ, инфекционные болезни и вакцины, заболевания 

центральной нервной системы, онкология, легочная артериальная гипертензия. 

Узнайте больше на janssen.com.  

Подписывайтесь: twitter.com/JanssenGlobal. ООО «Джонсон & Джонсон» в Janssen 

Pharmaceutical Companies, Johnson & Johnson. 

 

 

Janssen Boilerplate/Description  
 

About the Janssen Pharmaceutical Companies of  

Johnson & Johnson  

At Janssen, we’re creating a future where disease is a thing of the past. 

We’re the Pharmaceutical Companies of Johnson & Johnson, working 

tirelessly to make that future a reality for patients everywhere by 

fighting sickness with science, improving access with ingenuity, and 

healing hopelessness with heart. We focus on areas of medicine where 

we can make the biggest difference: Cardiovascular & Metabolism, 

Immunology, Infectious Diseases & Vaccines, Neuroscience, Oncology, 

and Pulmonary Hypertension. 

Learn more at www.janssen.com. Follow us at 

www.twitter.com/JanssenGlobal.  
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Use this any time a description of the company is needed. This includes: press releases, 

presentations, company and product websites, brochures, conference materials and 

sponsorships. If you have any questions, contact janssenidentity@its.jnj.com.  

Updated February 13, 2019. 
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